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Kacin: 

Ja len mám taký jeden podnet. Veľa mladých ľudí sa ma pýta, že odchádzajú študovať vysoké 

školy, špeciálne Košice, Michalovce, atď. Či by sme nevedeli my, ako mesto, či už 

v spolupráci s ministerstvom školstva alebo akoukoľvek inou formou, aspoň externú formu 

štúdia vysokej školy zabezpečiť tu, v Trebišove. Pretože napr. aj Sečovce, ktoré sú menšie 

a majú tú vysokú školu. Či by sa nedalo tu niečo s tým vymyslieť.   

 

PhDr. Čižmár: 

Vytvorenie takéhoto pracoviska, detašovaného pracoviska alebo externého pracoviska je 

jednou z možností ako udržať mladých ľudí v regióne. V meste Trebišov takéto pracovisko 

v tom čase Pedagogickej fakulty v Prešove tu bolo. Vzhľadom na momentálne procesy, ktoré 

sa dejú aj na úrovni školstva, či to je primárne, odborné alebo vysokoškolské, sa dá 

predpokladať, že v nejakej dohľadnej dobe dôjde k zosúladeniu hlavne odborov v rámci 

odborného vzdelávania, pretože tendencia, momentálne tendencia trhu práce a požiadavky 

trhu práce sú postavené na potrebe kvalitných odborov, ktoré sú priamo kontinuitné s tým, čo 

kontinuálne s tým, čo momentálne slovenský priemysel potrebuje a s tým vidím súvislosť aj 

potom následne pri vysokoškolskom štúdiu. Čiže odpoveď za mesto je taká, že pokiaľ by 

takýto záujem zo strany niektorých vysokých škôl bol, tak mesto by bolo pripravené rokovať 

o možnosti takéhoto detašovaného alebo externého pracoviska. Zase na druhej strane sami si 

uvedomujeme, že vznik bude vychádzať z potreby trhu práce a navyše momentálne pri 

systéme financovania vysokých škôl to bude rozhodnutie konkrétnej univerzity, prípadne 

fakulty zamerať sa na istý región. Tu v širokom okolí ostali zachované takéto pracoviska. 

Tak, ako si uviedol pán poslanec v Michalovciach aj v Sečovciach fungujú. Dnešná situácia si 

bude vyžadovať asi dobre odborné posúdenie a hlavne finančnú nákladovosť zo strany 

príslušnej vysokej školy alebo univerzity, či takéto pracovisko sa rozhodne mať. Myslím si, 

že ako okres máme čo ponúknuť, sú tu aj oblasti, ktoré sa začínajú celkom zaujímavo 

rozvíjať. Takže nehovorím, že to je vec nejakej ďalekej budúcnosti, ale možno v priebehu pár 

rokov sa táto otázka objaví na prerokovaní. Za nás, za mesto, určite áno, tzn. budeme otvorení 

takejto ponuke ak príde zo strany vysokej školy. Pokiaľ bude potrebné vyvinúť nejaké 

aktivity, tzn., že sa tu naskytá šanca alebo možnosť, tak určite budeme aktívni aj my.  

 

 

 


